
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności  

Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej  

oraz Ochrony Środowiska 

 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz 

Ochrony Środowiska odbyła się w dniu 11.12.2020 r. 

Porządek obrad: 

1. Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w roku szkolnym 2020/21  

(w okresie pandemii koronowirusa). 

2. Analiza materiałów na XXXIII sesję Rady Miejskiej. 

3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 r. 

4. Sprawy różne, wnioski, pisma.  

Informacji o bezpieczeństwie dzieci i młodzieży w roku szkolnym 

2020/21r. ( w okresie pandemii koronowirusa ) udzieliła dyr. CUW 

p.Joanna Dobroń oraz burmistrz miasta p. Jacek Kosmala . Ważnym 

tematem spotkania była sprawa poprawy warunków pracy i nauki zdalnej 

poprzez realizację inwestycji sieci światłowodowej, zakup laptopów i 

innych urządzeń multimedialnych potrzebnych w placówkach 

oświatowych.  

W pracach nad analizą materiałów na XXXIII Sesję Rady Miasta 

uczestniczył burmistrz miasta , głównym tematem Komisji był projekt 

budżetu gminy na 2021 r. Na wiele pytań i uwag radnych dotyczących 

przyszłego budżetu odpowiadał i wyjaśniał p.burmistrz . Radni zwrócili 

uwagę aby przy następnym projekcie budżetu odbyły się dużo 

wcześniejsze konsultacje w tym temacie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała propozycje do budżetu na 2021r.          

Radni Komisji negatywnie zaopiniowali projekt uchwały Nr 8 w sprawie 

ustalenia diet radnych. 

Komisja zatwierdziła plan pracy Komisji na 2021r. 

Sprawy różne:  

Po zapoznaniu się z pismem spółdzielni mieszkaniowej „ Odbudowa '’  

w Nidzicy Komisja przekazała je do odpowiedniego wydziału w gminie. 

Wiele sygnałów i pism o złej jakości wody w miejscowości Łysakowo  

a także pisma sołtysa o przyłączenie wody do sieci wodociągowej Komisja 

popiera planowaną inwestycję wodnokanalizacyjną w tej miejscowości. 



W sprawie przeglądu technicznego dzwonnicy w Napiwodzie  

i związanych z tym prac odpowiedzi udzieliła inspektor wydziału 

Techniczno - Inwestycjnego p. Ewa Jodko – Bogulas. 

Komisja zapoznała się z odpowiedziami na wnioski. 

1. O czyszczenie rowu wzdłuż Struga Napiwodzka. 

2. Przegląd sygnalizacji PKP na przejeździe w m. Żelazno i Dobrzyń – 

sprawa w toku. 

3. Słupki wjazdowe ( przy parkingu ul. 1 – maja ). 

4. W sprawie szaletu miejskiego – do dalszego omówienia. 

 

Wnioski Komisji : 

1. Komisja ponawia wniosek w sprawie budowy przejścia aktywnego 

na skrzyżowaniu ulicy Sprzymierzonych z ulicą Krzemową w m. 

Nidzica.  

2. Komisja zwraca się do dyrektorów jednostek gminnych o wskazanie 

zagrożeń w zakresie bezpieczeństwa i ochrony środowiska. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


